



On behalf of the Government of New Brunswick, I would like to extend best wishes to everyone participating in Staffing for Canada Week hosted by the Association of Canadian Search, Employment and Staffing Services (ACSESS) from June 3 until June 9, 2018.

Our government recognizes the importance of developing the skills, experience and knowledge necessary to participate fully in the labour market. We feel that the theme for Staffing for Canada Week "Putting Canadians to Work/Au Travail" aligns with our mandate to develop a workforce that meets the needs of employers. We commend ACSESS for their efforts to strengthen and bring awareness to employment, recruitment and staffing services throughout Canada.

Initiatives such as Staffing Week for Canada promote the skill set that our province and country's workforce requires to move forward into a prosperous future for all Canadians.

We wish Staffing Week in Canada and future endeavours by ACSESS great success.

Yours truly,

Brian Gallant
Premier/Premier ministre

Au nom du gouvernement du Nouveau-Brunswick, j'offre mes meilleurs vœux aux participants à la Semaine du placement pour le Canada organisée par l'Association Nationale des Entreprises en Recrutement et Placement de Personnel (l'ACSESS) du 3 au 9 juin 2018.

Notre gouvernement reconnaît l'importance d'acquérir les compétences, l'expérience et les connaissances nécessaires pour participer à part entière sur le marché du travail. Nous estimons que le thème de la Semaine du placement pour le Canada « Putting Canadians to Work/Au travail » cadre avec notre mandat de développer une main-d'œuvre qui répond aux besoins des employeurs. Nous félicitons l'ACSESS de ses efforts afin de renforcer et de faire connaître les services d'emploi, de recrutement et de placement à travers le Canada.

Des initiatives comme la Semaine du placement pour le Canada favorisent l'acquisition des compétences dont la main-d'œuvre de notre province et de notre pays a besoin pour emprunter la voie d'un avenir prospère pour tous les Canadiens.

Nous souhaitons qu'une Semaine du placement pour le Canada et les initiatives futures de l'ACSESS soient couronnées de succès.

Veuillez agréer, l'expression de mes sentiments les meilleurs.

